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Kommunfullmäktige 2020-10-22 
 

 
Ärende 15: Svar på Interpellation från Stina Isaksson (SD) 
 
Fråga 1: Under mandatperioden 2015-2018 ökade Hylte kommuns invånarantal med 
6,0%. Kommunfullmäktige beslutade därför att öka invånarnas representation i 
kommunfullmäktige med 5,1% 
 
Fråga 2: Ja 
 
 
 
 
 
/ Ronny Löfquist (S) 
Kommunstyrelsens ordförande 
 


